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Dr. Szili Katalin
az Országgyűlés Elnöke részére

Helyben

,,Meddig terjed a törvényesség és az ésszerűség határa, avagy mikor minősül zaklatásnak a Fogyasztóvédelmi
Főfelügyelőség hatósági munkája?" címmel a Házszabály 91 .5-a alapján kérdést kívánok benyújtani Kiss Péter szociális és

családügyi miniszterhez .

A kérdésre adott választ írásban kérem!

Tisztelt Miniszter úr!

A Szociális és Munkaügyi Minisztérium felügyelete alatt működő Fogyasztóvédelmi Felügyelőség internetes honlapján
olvashatjuk, hogy az elmúlt években a szervezet hatósági munkája és hozzáállása abba az irányba változik, amely „a
hagvományos fogyasztóvédelmi ellenőrzések, hatósági eljárások lefolytatása mellett igyekezett mindinkább kezdeményező módon, empatikusan,
közérthetően és segítő szándékkal megszólítani afogyasztókat. "

Úgy vélem, hogy igen fontos az is, hogy ez az empatikus, közérthető és segítő szándékot ne csak az átlagos magyar
fogyasztók tapasztalhassák meg, hanem a szolgáltatásokat végzők felé is megnyilvánuljon hasonló akarat . Fontosnak tartom,
hogy ezt a szándékot érezhessék a vendéglátó-ipari és a kereskedelmi egységek tulajdonosai is, akik az alanyai a fogyasztók
érdekében tevékenykedő szervezet vizsgálódásának.

A Csongrád megyei Mórahahnon és a környező falvakban az elmúlt időszakban igen jelentős mértékben megszaporodtak a
Csongrád Megyei Fogyasztóvédelmi Főfelügyelőség vizsgálódásai . Az emutett települések vendéglátóhely és bolttulajdonosai
közül többen kerestek fel képviselői fogadóóráimon azt panaszolva, hogy a Főfelügyelőség munkatársai nem mindig az
indokoltság és az ésszerűség keretein belül végeznek vizsgálatokat üzleteikben .

Tisztelt Miniszter úr!

Kérdezem, hogy mi az oka a Csongrád Megyei Fogyasztóvédelmi Főfelügyelőség átlagosnál gyakoribb vizsgálódásainak a
térség településein? Kérdezem továbbá, hogy a Csongrád Megyei Fogyasztóvédelmi Főfelügyelőség 2006 január 1 . óta hány
alkalommal végzett ellenőrzést Mórahalom, Deszk, Szentes, Sándorfalva és Kistelek településeken?

Kérem, megtisztelő válaszával segítse a térség polgárai érdekében végzett képviselői munkámat

Írásbeli választ igénylő kérdés

Budapest, 2006 . július 19.
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